



FIRST
DUBAI

THE POWER OF DEVELOPMENT

رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع 73,542,930 د.ك. سجل تجاري 94032 تاريخ التأسيس 2004

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13046, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 24th Floor | Al Murgob
Tel +965 22243428 Fax +965 22282490
www.1stdubai.com

التاريخ: 2022/04/25

مرجع: FDC-FI-04-2022-0055

السادة / شركة بورصة الكويت

المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: اعلان تصحيحي لشركة دبي الأولى للتطوير العقاري ش.م.ك.ع

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى افصاحنا المؤرخ 2022/04/24 الخاص بموعد اجتماع مجلس الإدارة لشركة دبي الأولى للتطوير العقاري ش.م.ك.ع، مرفق نموذج الإعلان التصحيحي.

With reference to the above subject, and to our disclosure dated 24/04/2022 regarding the date of the meeting of the Board of Directors of First Dubai Real Estate Development Company K.S.C.P, the corrective announcement form is attached

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

عبدالله فيصل السلطان
الرئيس التنفيذي



المرفقات:

- نموذج الإعلان التصحيحي



**FIRST
DUBAI**

رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع 73,542,930 د.ك. سجل تجاري 94032 تاريخ التأسيس 2003

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 1546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 : 24th Floor | Al Murgab
Tel +965 22243428 Fax +965 22283490
www.1stdubai.com

نموذج الإعلان التصحيحي

التاريخ:	2022/04/25
اسم الشركة المدرجة	شركة دبي الأولى للتطوير العقاري ش.م.ك.ع
عنوان الإعلان	اعلان تصحيحي لشركة دبي الأولى للتطوير العقاري بخصوص توقيت اجتماع مجلس الإدارة
تاريخ الإعلان السابق	2022/04/24
البيان الخاطئ في الإعلان السابق	خطأ في توقيت موعد اجتماع مجلس الإدارة حيث ورد أن توقيت الاجتماع الساعة الواحدة ظهرا.
تصحيح الخطأ	سيجتمع مجلس الإدارة الساعة الواحدة والنصف ظهرا يوم الأربعاء الموافق 2022/04/27.
بيان أسباب الخطأ	تعديل توقيت الاجتماع ليكون بعد أوقات التداول المقررة ببورصة الكويت خلال شهر رمضان المبارك.

Corrective Announcement Form

Date:	25/04/2022
Name of listed company	First Dubai Real Estate Development Co.
Announcement title	Corrective announcement for First Dubai Real Estate Development Co. regarding the time of the BOD Meeting.
The date of the previous announcement	24/04/2022
The wrong statement in the previous announcement	Mistake in the time of BOD Meeting, as it was stated that the timing of the meeting is one o'clock in the afternoon.
Correcting the erroneous information	The Board of Directors will meet at 1:30 pm on Wednesday 27/04/2022.
Reasons of the erroneous information	Amending the time of the meeting to be after the scheduled trading times in Kuwait Boursa during the blessed month of Ramadan.